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Szanowny Panie Prezydencie
Mając na uwadze z jdnej strony aktywną i prężnie działającą jednostkę OSP w Chwałęcicach, a z drugiej strony zbliżającą się konieczność
(najbliższe 2-3 lata) wymiany wozu bojowego, proszę uwzględnić w budżecie na 2020 rok przebudowę/rozbudowę budynku remizy strażackiej
OSP Chwałęcice, celem dostosowania do obecnych standardów wielkości wozów bojowych.
Prośbę motywuję tym, iż OSP Chwałęcice dysponuje 20-letnim wozem strażackim marki Lublin, a obecne wozy bojowe tej klasy rozmiarowo
są znacznie większe i może zaistnieć problem z garażowaniem nowego wozu bojowego w przyszłości.
Jednocześnie uważam, że remiza strażacka OSP Chwałęcice znacznie odbiega od standardów remiz strażackich w pozostałych dzielnicach
Rybnika.

Z przekonaniem o pozytwnej decyzji, z góry serdecznie dziękuję.

Z wyrazami szacunku
Andrzej Sączek
Radny Miasta Rybnika
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